



Date: 01/08/2024

ALG/CO/60/2024

التاريخ: 2024/08/01

Dear Bursa Kuwait Company  
Greeting,السادة/ شركة بورصة الكويت  
المحترمين  
تحية طيبة وبعد،**Subject: Board of Directors Meeting of  
Ali Alghanim Sons Automotive Co. (K.S.C.P)****الموضوع: موعد اجتماع مجلس إدارة شركة  
أولاد علي الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع)**

With reference to the above subject, and according to requirements of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulating securities activities and its amendments, we would like to attach the Appendix No. (10) "Disclosure of Material Information".

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، نود أن نرفق لكم الملحق رقم (10) "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية".

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والإحترام،

يوسف عبدالله القطامي  
Vice Chairman  
& CEO  
نائب رئيس مجلس الإدارة  
والرئيس التنفيذي



## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

### Disclosure of Material Information Form

<b>Date:</b>	<b>01/08/2024</b>	<b>التاريخ:</b>
<b>Name of The Listed Company:</b>	<b>اسم الشركة المدرجة:</b>	
<b>Ali Alghanim Sons Automotive Co. (K.S.C.P) - ALG</b>	<b>شركة أولاد علي الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع) - الغانم</b>	
<b>Material Information</b>	<b>المعلومات الجوهرية</b>	
<p>We would like to inform you that the Board of Directors of Ali Alghanim Sons Automotive Company (ALG) will hold its meeting on Tuesday 06/08/2024 at 01:00 pm. The following are some of the items included in the Board of Directors meeting agenda:</p> <p>1. Discuss and approve the interim condensed consolidated financial statements for the period ended 30/06/2024.</p> <p>2. Discuss the distribution of Semi-Annual dividends to shareholders for the financial period ended 30/06/2024.</p>	<p>نود التكرم بإفادتكم بأن مجلس إدارة شركة أولاد علي الغانم للسيارات (الغانم) سوف يعقد إجتماعه يوم الثلاثاء الموافق 2024/08/06 في تمام الساعة 01:00 ظهراً، وفيما يلي بعض البنود المدرجة في جدول أعمال إجتماع مجلس الإدارة:</p> <p>1. مناقشة اعتماد البيانات المالية المرحلية المكثفة المجمعة للفترة المالية المنتهية في 2024/06/30.</p> <p>2. مناقشة توزيع أرباح نصف سنوية للمساهمين عن الفترة المالية المنتهية في 2024/06/30.</p>	
<b>Significant effect of the material information on the financial position of the company</b>	<b>أثر المعلومات الجوهرية على المركز المالي للشركة</b>	
-----	-----	